
Referat fra u-rådsmøte i Vang kommune 
 

Dato: 19.01.22 

Tid for møtet: Kl. 12.10 

Sted: Klubbrom 

Tilstede:  

Halvor, Lene, Albion, Amalie, ( Harald) og Pernille 

  

 

Ikke tilstede: 

 Siren Remmen 

 

 

2022-1  Forslag om at U-klubb legger en av klubbkveldene til skiheisen på Filefjell.  

Hva kommer fram i diskusjonen: 
Når og om vi skal. Om det skal være gratis. Hvem som skal få være med.  

Hva ble bestemt: 
U-råd ønsker klubbkveld i skiheisen på Filefjell fredag, 18.02.22. Den skal være gratis for 
alle ungdom på ungdomskolen, VBU.  Ungdommen får tilbud om leie av ski, heiskort og 
transport T/R. Om dette skal være et tilbud til alle ungdom (13-15 år) i Vang, så må det 
finansieres av Vang kommune.  

Komentarer: 
Avventer videre fremdrift i saken til rådet får tilbakemelding fra administrasjonen, skole 
og kultur, Vang kommune.  Det blir gjennomført en spørreundersøkelse i klassene om 
interessen for at slikt tilbud. Videre blir det innhentet priser fra skiheisen. Transport er 
beregnet til kr 7200,- ink mva. 

 

  

 
 

 
 

 
 

 

Dette er ting du som representant bør fortelle klassen din om fra u-rådsmøte 

• På u-rådsmøte diskuterte vi … 

• Ballet blir 04.02.22 

• Tur til skiheisen 18.02.22 

• Hører om hvor mange som kan tenke seg aktiviteten 



 

Med vennlig hilsen 

Pernille Langedrag, referent 

 

*Har du spørsmål? Kontakt Harald 


